

Aika	06.03.2023 klo 18.00
Paikka	Etäyhteys
Paikalla	Miia Kouvalainen Lauri Lehtinen Laura Jussilainen Sanna Pasanen <del>Nina Mickelsson</del> Krista Kupari <del>Heidi Laurinen-Nokua (HUJO, koulutus- ja sääntövaliokunta)</del> Aki Karhanpää (SRL)

1. Kokouksen avaus  
Kokous avattiin kello 18.04.
2. Kokouksen sihteerin valinta  
Valittiin Lauri Lehtinen.
3. Esityslistan hyväksyminen ja päätösvaltaisuus  
Hyväksyttiin esityslista ja todettiin päätösvaltaisuus.
4. 2023 Pohjoismaiden mestaruus. Pyydetty yksi II-tason tuomari tai stewardi.  
Todettiin, että ehdotetaan lähetetäväksi Heidi Laurinen-Nokua.  
Keskusteltiin PM-kilpailuista yleisesti ja PM-kilpailuiden toimitisijoista.
5. SM-kilpailut  
Todettiin, että SM-kilpailuihin ei ole löytynyt halukasta järjestäjää. Keskusteltiin SM-kilpailujen järjestäjistä ja eri mahdollisuuksista SM-kilpailuihin.
6. Stewardien koulutusesitys  
Todettiin, että stewartteja ei ole riittävästi. Todettiin, että stewartteja on pikaisesti koulutettava lisää. Päätettiin, että esitetään liitolle pikaisia stewarttikoulutuksia. Keskusteltiin mahdollisesta pikäväylästä stewartiksi. Keskusteltiin runsaasti toimihenkilökoulutautumisesta ja että mitä toimihenkilönä toimiminen tarkoittaa käytännössä.

7. 2024 Pohjoismaiden mestaruus

Todettiin, että takaraja kilpailujen hakemiselle on kesän lopulla. Keskusteltiin PM-kilpailujen järjestämisestä ja mahdollisesta järjestäjästä. Keskusteltiin PM-kilpailujen kilpailijamäärästä. Keskusteltiin mahdollisesta kilpailupaikasta. Todettiin, että 16.8 pitää olla liitolle vuoden 2024 budjettiesitys.

6. Kevät seminaari.

Todettiin, että Liisa Harmoa on kysytty pitämään doping luento, Lauri Lehtinen pitää kengitysluennon ja säännöistä halutaan myös oma luento. Todettiin, että tarkoitus on pitää kasvotusten, mutta etäyhteydellä voidaan saada enemmän osallistujia.

Todettiin, että seminaari olisi mahdollisesti viikolla 16.

7. Toimintakertomus 2022, vanhan mallin mukaan

Todettiin, että toimintakertomus on tehty ja toimitettu tammikuussa liitolle.

8. Trackerit.

Keskusteltiin vanhoista trackereista ja uusista. Todettiin, että Trackerit on päivitetty ja seitsemän kappaletta on käytännössä käyttökelttomia, noin kaksitoista on käyttökelpoisia ja noin seitsemän on käyttökelpoista yli 80km matkalle.

9. Komitealle osoitetut muut kysymykset ja asiat

- 9.1. Pahuus järjestää halloween kilpailut 4.11 ja harjoituskilpailut 5.11. Pahuus pyytää lupaa järjestää aluemestaruus tasolla 3b ja suomenhevosaursukoiden lajimestaruus tasolla 3b 4.11.23. Kilpailut käytäisiin avoimena (seniorit, juniorit ja nuoret) luokkana, jossa painoraja 70 kg. Ratsukolla tulee olla tulos vastaavalta tasolta.

Keskusteltiin Pahuksen kilpailuista. Keskusteltiin suomenhevosten omasta lajimestaruudesta.

- 9.2. Komitean sähköposti

Todettiin, että tunnukset toimitetaan mahdollisimman pian kaikille käyttöön.

10. Seuraava kokous

3.4 kello 18 etänä

11. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin kello 20.07.